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Säkerhetsföretag 
ska undersöka 
vad som gick fel

l Droppen som fick politi
kernas bägare 
att rinna över 
var ett allvar
ligt säkerhetsfel 
som gjorde att 
vem som helst 
kunde ta sig in 
på privata kon
ton på Skolplatt
formen. I slutet 
av augusti gick skolborgar
rådet Lotta Edholm (L), ut 
och krävde en översyn.

Uppdraget att ta reda på 
vad som gått snett gick till 
informations och säker
hetsföretaget Certezza AB.

Uppdraget är att:
1. Undersöka hur stor IT

säkerheten är och hur ett 
stor skada ett intrång skulle 
kunna göra.

2. Hitta problem som gör 
att viktig information för
svinner eller finns tillgäng
lig för utomstående.

3. Undersöka hur driften 
fungerar.

4. Rapportera vilka bris
ter som finns och ge förslag 
på hur de ska lösas.

Avtalet gäller fram till 31 
december 2019. Om upp
draget tar längre tid måste 
Stockholms stad skriva ett 
nytt avtal.

När Mitt i begär ut avtalet är 
den del som visar hur myck
et det kostar överstruket. 
Stockholms stad menar att 
det är sekretess på den upp
giften. Men när Mitt i stäl
ler frågor om notan får vi ut 
uppgiften: Stockholms stad 
ska betala maximalt 500 000 
kronor för granskningen.

Johanna Engman,  IT 
direktör i Stockholms stad, 
svarar varför i ett mejl: ”Vi 
har möjlighet att ompröva 
sekretessbeslut. När vi gjor
de en fördjupad sekretess
prövning av den här aktuel
la uppgiften så kom vi fram 
till att sekretess inte längre 
är nödvändig.” 

Certezzas ägare avböjer 
att kommentera avtalet med 
hänvisning till att bolaget 
aldrig pratar med utomstå
ende om sina uppdrag med 
”respekt” för bolagets upp
dragsgivare.
Anders GustAfsson

Stockholms stads poli-
tiker har fått nog av pro-
blemen med Skolplatt-
formen. Men först ville de 
inte berätta vad det kos-
tar att utreda alla fel.

Vi är inte nöjda med 
att det går att göra 
intrång i våra sys-
tem. 
Johanna Engman, IT-direktör 
Stockholms stad

Lotta ed-
holm (L).

Johanna ekman,
it-direktör i 
Stockholms stad.

953
MiLJoNer kronor har Skolplatt-
formen hittills kostat skattebeta-
larna. Budgeten för sista säsong-
en av Game of Thrones var 90 
miljoner dollar eller omkring 890 
miljoner kronor.
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l Ensamstående mamman 
Bambi Eskeröd och hennes 
6årige son lider båda av dys
trofia myotonika, en sjuk
dom som gör att musklerna 
försvagas mer och mer.

Hennes son har även au
tism och kan drabbas av 
andningsuppehåll på nät
terna.

Det var när Bambi Eske
röd hade ett möte med LSS 
och barn– och ungdoms
enheten på EnskedeÅrsta
Vantörs stadsdelsförvalt
ning som hon fick beskedet.

UNder ett och samma mö
te fick hon veta att hennes 
assistans skulle dras in och 
att de därför planerar att ta 
hennes son ifrån henne, vil
ket Aftonbladet var först 
med att berätta.

– Det var käftsmäll på käft
smäll. Efter att LSS sagt att 
de drar in på min assistans 
gick de. Kvar satt barn och 
ungdomsenheten. De förkla
rade att de anser att jag inte 
kan ta hand om Zackarias 
utan assistansen, säger hon.

– När chocken släppte 
kom oro, rädsla, panik och 
hjälplöshet, säger hon.

Bambi Eskeröd menar att 
enbart hon och Zackarias 
assistenter har lärt sig att 
förstå honom, eftersom han 
inte pratar.

– Han riskerar att fara rik
tigt illa om de placerar ho
nom på ett boende, säger 
hon.

Hon känner sig avtrub
bad, tårarna har tagit slut.

– Zackarias blir fråntagen 
sitt hem och sin mamma. De 
tar bort allting han har, sä
ger hon.

BeSLUtet oM  Zackarias 
framtid ska vara klart 20 ok
tober. Bambi säger med be
stämdhet att hon kommer 
att överklaga beslutet om de 
bestämmer sig för att om
händerta Zackarias.

– Jag har inte gjort något 
fel. Jag riskerar förlora mitt 
barn för att jag är sjuk, säger 
hon.

Både Aftonbladet och Sve
riges Radio har sökt Stock
holms stad för en kommen
tar, utan något resultat. Sta
den har inte velat uttala sig 
om saken. Aftonbladet skri
ver att de två avdelnings
chefer de varit i kontakt med 
hänvisar till den hårda se
kretess som råder inom so
cialtjänsten.

Jesper WAllén

Svedmyrabon Bambi   
eskeröd har en svår 
 muskelsjukdom.

Staden har beslutat att 
dra in hennes assistans 
– och därför anses hon 
inte kunna ta hand om sin 
6-årige son Zackarias.

– han blir fråntagen sitt 
hem och sin mamma.

sVedmyrA

Svårt sjuka  
Bambi riskerar 
att förlora sonen

Med assistansen indragen anses inte Bambi eskeröd kun-
na ta hand om sonen Zackarias på egen hand.
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l I onsdags skickade fören
ingen Enskede IK ut ett in

formationsmejl till föräld
rarna som har barn i klub
ben, där det varnades för att 
personer setts använda dro
ger vid Enskede IP.

”Det har kommit till fören
ingens kännedom att en del 
personer sett minderåriga 
(enligt uppgift ej EIKspela
re) nyttja droger på Enske
de IP samt att även eventu
ell droghandel pågått. Per
sonerna som sett detta har 

sedan kontaktat Enskede IK 
för att uppmärksamma för
eningen på händelserna de 
upplevt har hänt.”, skriver 
klubben.

MeN När Mitt  i kontaktar 
Enskede IK visar det sig att 
uppgifterna bygger på en 
förälders vittnesmål – från 
ett enda tillfälle – som inte är 
bekräftat.

– Jag har velat komma i 

kontakt med föräldern men 
jag har bara fått mejl från 
personen, så jag har inte 
kunnat få säkra uppgifter på 
det, säger Pekka Partanen, 
kanslichef för Enskede IK.

 ▸ hur säkra är ni på att det 
förekommit droger vid 
idrottsplatsen?

– Jag skulle vilja påstå att 
det är osäkert. Det kan hän
da att det var någon som satt 
och rökte vanliga cigaretter, 

vilket man heller inte får gö
ra så klart.

Anledningen till att klub
ben går ut med uppgifter
na är dels för att uppmärk
samma att föreningen har 
en nolltolerans mot alkohol 
och droger, dels för att folk 
ska hålla ögonen öppna.

Kommunpolisen Hampus 
Johannesson, vid lokalpolis
område Globen, känner inte 
till några ärenden i närtid 

där minderåriga har använt 
droger vid Enskede IP.

– Jag har ingen informa
tion om att det skulle vara 
en ”hot spot”. Däremot är 
idrottsplatsen en plats där  
många ungdomar rör sig. Vi 
har haft problem med rån 
och det är en av de platser 
där vi har tillsyn med bak
grund av rånen, säger han.

mArielle theAnder olsson

idrottsklubben enskede 
iK varnar föräldrar för att 
minderåriga tar droger på 
enskede ip.

Men i själva verket vet 
klubben inte om uppgif-
terna stämmer. 

– Jag har inte fått det be-
kräftat än, säger kansli-
chefen pekka partanen. 

EnskEdE Ik varnar för drogEr 
enskede


